

親愛的客戶：

葵涌分行將於 2023 年 9 月 25 日起停止服務

本行位於葵涌葵興路 100 號葵涌中心之分行將於 2023 年 9 月 25 日(星期一)起停止服務，有關該分行之賬戶將併入以下分行管理：

分行： 美孚分行
地址： 美孚新邨萬事達廣場地下 N52 號舖
電話號碼： 2201 5633
傳真號碼： 2274 7116



本行對因此而引起的任何不便，謹此致歉。本行希望藉此機會感謝客戶多年來對本行的鼎力支持，並期待在上列分行繼續提供優質銀行及理財服務。

此外，客戶亦可以使用本行的電子銀行服務及流動應用程式，隨時隨地輕鬆理財。

如有任何查詢，歡迎致電 2201 5633。

華僑銀行(香港)有限公司 謹啟

2023 年 7 月

中文譯本如與英文版本有歧異，概以英文版本為準。

Dear Valued Customer,

Kwai Chung Branch will be closed from 25 September 2023

Kindly note that our branch at Kwai Chung Centre, 100 Kwai Hing Road, Kwai Chung will be closed with effect from 25 September 2023 (Monday), and the accounts of the branch will be transferred into the following branch for operation:

Branch Name : Mei Foo Branch
Branch Address : Shop N52, G/F, Mount Sterling Mall, Mei Foo Sun Chuen
Telephone No. : 2201 5633
Fax No.: 2274 7116



We sincerely apologize for any inconvenience this may cause to customers and wish to take this opportunity to express our appreciation for the continuous support and patronage over the years. We look forward to serving all your banking and financial needs at the above branch.

Customers can also manage their finances anytime, anywhere with our e-Banking services and mobile banking apps.

Should you have any queries, please feel free to call us at 2201 5633.

Yours faithfully,
OCBC Bank (Hong Kong) Limited
July 2023

In case of inconsistency between the English and Chinese versions of this letter, the English version shall prevail.]